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Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva obce Mikulčice konaného 10.09.2019 
v KD Mikulčice 

 
 
Bod č. 1. Zahájení 
Starostka obce Marta Otáhalová zahájila 6. zasedání Zastupitelstva obce Mikulčice /dále jen 
zastupitelstvo obce, resp. jen ZO v 18:04 hodin a všechny přítomné přivítala. 
Přítomni: Ing. Zdeněk Bařina, Mgr. Michal Bešta, Ladislav Bohunský, Jaroslav Bolfík, 
Ing. Josef Dvořáček, Ing. Bc. Josef Dvořáček, Luděk Hanáček, Mgr. Vít Hubačka, 
JUDr. Jaromír Josef, Ing. Milan Kurka, Ing. Petr Marada, Marta Otáhalová, Bronislav Šimčík, 
Ing. Jan Vlašic, Martina Výmolová. Presence - příloha č. 1. 
 
Požádala paní Petru Matochovou o vykonávání zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva.  
Zápis hlasování: - /pro, proti, zdržel se/ 
 
Dále sdělila, že informace o konání zasedání byla řádně zveřejněna na úřední desce 
i elektronicky, je přítomno všech 15 členů zastupitelstva obce. Zastupitelstvo obce je 
usnášeníschopné. 
 
Za ověřovatele dnešního zápisu navrhla Milana Kurku a Petra Maradu. Zeptala se zastupitelů 
na další návrhy - nebyly.  
Hlasování: pro - /13,0,2/ (Kurka, Marada) 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo schvaluje Milana Kurku a Petra Maradu za ověřovatele dnešního zápisu. 
/13,0,2/ 
 
Poté předložila zveřejněný program dnešního zasedání - příloha č. 2. Uvedla, že navrhuje 
úpravu programu - následně doplnit bod 12 – záměr č. 9/2019: Nově navržený program: 

1.  Zahájení - kontrola usnesení  
2.  Zpráva kontrolního výboru 
3.  Zpráva finančního výboru 
4.  Zpráva o plnění rozpočtu za období 01- 08/2019 
5.  Finanční dar Římskokatolické farnosti Mikulčice  
6.  Rozpočtové opatření č. 7 a č. 8 
7.  Koupě pozemků od Českých drah  
8.  Prodej pozemku ZO ČZS (záměr č. 5/2019) 
9.  Prodej stavebního pozemku (záměr č. 7/2019) 
10.  Prodej části pozemku (záměr č. 8/2019) 
11.  Dohody zastupitelů o provedení práce  
12.  Záměr č. 9/2019 
13.  Program rozvoje obce 
14.  Různé a závěr 

 
Zeptala se na další návrhy. Další změny ani návrhy již nebyly, a proto požádala zastupitele 
o hlasování o programu dnešního zasedání. 
Hlasování: pro - /15,0,0/  
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního zasedání. /15,0,0/  
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Kontrola usnesení 
Starostka konstatovala, že všechna usnesení byla splněna. Pouze u usnesení č. 8 z 9. 4. 2019 
– se stále čeká na vyhotovení geometrického plánu pro prodej pozemku. Úkoly zadané 
finančnímu a kontrolnímu výboru přednesou předsedové výborů v následujících bodech. 
Z úkolů měl místostarosta zjistit možnost vyvlastnění, vydržení nebo nájmu pozemku pod 
obecní komunikací. Místostarosta uvedl, že možnost prověřil a poznatky zaslal zastupitelům 
mailovou zprávou.  
 
Starostka přítomné informovala, že při akci rozvolnění Kyjovky proběhlo dnes ústní jednání 
a někteří účastníci nebyli ochotní pozemky pro stavbu prodat. Po obeznámení, že v tomto 
případě by k vyvlastnění došlo, se rýsuje možná domluva. 

 
Bod č. 2. Zpráva kontrolního výboru  
Zprávu kontrolního výboru - příloha č. 3 přednesl Milan Kurka.  Uvedl, že proběhla kontrola 
usnesení zastupitelstva i rady obce. Kontrola nájemních smluv již započala, nejprve proběhla 
kontrola již uzavřených smluv. Jedná se ale o časově náročný úkol, proto následně také 
proběhne porovnání s mapovými podklady, zda existují případy, kdy je pozemek obce užíván 
bez řádné nájemní smlouvy. Dodal, že veškeré zprávy jsou zveřejněné na webových stránkách 
obce v elektronické podobě. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
Starostka dodala, že je třeba prověřit i výši nájmu a popřípadě ceny nájmů v jednotlivých 
smlouvách adekvátně navýšit na cenu v místě a čase obvyklou. 
 
Bod č. 3. Zpráva finančního výboru  
Zprávu finančního výboru - příloha č. 4, přednesl předseda Zdeněk Bařina. Uvedl, že RC 
Hnutí Brontosaurus Podluží byl navržen dar namísto dotace a nový spolek Chasa Mikulčice 
prozatím nedodal požadované informace, proto zatím žádná dotace nebyla schválena. Dále 
proběhla kontrola smlouvy o postoupení pohledávky s panem Vláčilem. Sdělil, že vše tak jak 
již osvětlil dříve místostarosta a v současnosti pohledávka obec nijak nezatěžuje. Dále uvedl, 
že proběhla kontrola nákladů a výnosů za odvoz komunálního odpadu. Sdělil, že obec ročně 
doplácí na vývoz komunálního odpadu necelý 1 mil Kč. Finanční výbor doporučuje navýšení 
ceny štítku za vývoz. Dále dodal, že veškeré zprávy jsou zveřejněné na webových stránkách 
obce v elektronické podobě.  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
Bod č. 4. Plnění rozpočtu za období 01-08/2019  
Starostka procházela a komentovala tabulku plnění rozpočtu jak na straně příjmů tak výdajů 
za období 01 - 08 2019. Přečetla plnění výdajů rozpočtovaných investičních akcí, oprav  
a hospodářské činnosti. - příloha č. 5 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 
Bod č. 5. Finanční dar Římskokatolické farnosti Mikulčice  
Starostka informovala o podané žádosti Římskokatolické farnosti na opravu zvonů v kostele. 
Uvedla, že cena opravy je předběžně 270.000,- Žádost projednala rada obce a doporučuje 
projednat částku vyšší než 20 tisíc, tudíž žádost postupuje zastupitelstvu. Starostka dodala, že 
jednala s panem farářem a dle jeho sdělení by byl příspěvek od obce ve výši 100.000,- Kč 
dostačující. Navrhla hlasovat o příspěvku 100.000,- Kč na opravu zvonů v kostele pro 
Římskokatolickou farnost. Další návrhy nebyly.  
Hlasování: pro - /15,0,0/  
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Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar 100.000,- Kč Římskokatolické farnosti Mikulčice, 
IČ 65744179. /15,0,0/  
 
Bod č. 6. Rozpočtové opatření č. 7 a č. 8 
Starostka informovala zastupitele o vypracování 7. rozpočtového opatření. Uvedla, že tyto 
změny odsouhlasila rada obce. Zastupitelé je dostali na vědomí. Zeptala se, na případné 
dotazy. Pan Dvořáček se dotázal na cenu za inženýrské sítě Podbřežník II. Místostarosta 
uvedl, že v rozpočtu byla zahrnuta cena za vodovod a kanalizaci, ale ne za plyn a elektriku. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 
Dále starostka informovala zastupitele o vypracování 8. rozpočtového opatření. Na straně 
výdajů ve výši 100.000,- Kč a financování ve výši 100.000,- Kč - příloha č. 6.  Uvedla, že se 
jedná o dar Římskokatolické farnosti. 
Požádala zastupitele o hlasování pro schválení rozpočtové úpravy.  
Hlasování: pro - /15,0,0/   
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2019 na straně výdajů ve výši 
100.000,- Kč a financování ve výši 100.000,- Kč. /15,0,0/ 
 
Bod č. 7. Koupě pozemků od Českých drah 
Starostka informovala o nabídce ke koupi pozemků p. č. 1772/6, 1894/9 a 1894/20 
v k.ú. Mikulčice od ČD. Uvedla, že se jedná o pozemky, které se nacházejí pod plánovaným 
chodníkem k vlakovému podchodu. Sdělila, že nabídka ČD je sestavená z částky stanovené 
znaleckým posudkem a připočtením nákladů spojených s prodejem pozemků. Zastupitelé se 
shodli, že částka za náklady 30.600,- Kč je dosti vysoká a požádali o následné jednání s ČD 
o snížení této částky. Následně starostka požádala zastupitele o hlasování schválení nákupu 
pozemků. 
Hlasování: pro - /15,0,0/   
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemků p.č. 1772/6, 1894/9 a 1894/20 v k.ú. Mikulčice 
za obvyklou cenu 239.400,- Kč a pověřuje starostku jednat o snížení nákladů spojených 
s prodejem. /15,0,0/ 
 
Bod č. 8. Prodej pozemku ZO ČZS (záměr č. 5/2019) 
Starostka přítomným sdělila, že ZO ČZS si zažádala o odkup asi 160 m² z pozemku p.č. 780 
a to na výstavbu moštárny. Na jednání byl přítomný jednatel zahrádkářů pan Stanislav. 
Koneček. Sdělil přítomným, že v brzké době přijde k návrhu projektanta na výstavbu 
moštárny. Měla by se skládat z typizovaných kontejnerů a zatím není jasné, zda bude výměra 
160 m² dostačující. Požádal o přesunutí projednávání žádosti na příští zasedání zastupitelstva, 
kdy bude znát přesnou výměru pro stavbu moštárny. 
Zastupitelé souhlasili. Pan Dvořáček upozornil, aby následná stavba svým vzhledem 
nenarušila ráz sklepní uličky. Pan Koneček toto přislíbil. 
 
Bod č. 9. Prodej stavebního pozemku (záměr č. 7/2019) 
Starostka přítomným připomněla, že pozemky p.č.141 a 112/4 byly obci vráceny od manž. 
Bílských, jelikož nedodrželi podmínky kupní smlouvy. Dále uvedla, že na základě záměru 
č. 7/2019 bylo podáno 6 žádostí o koupi pozemků. Následně přítomné obeznámila, že dle 
platného územního plánu se bude moci postavit dům pouze na parcele č. 141. Sdělila také, že 
v kupní smlouvě bude zakotvena podmínka zahájení výstavby RD do 3 let a dále také 
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kolaudace do 6 let. Obeznámila zastupitele s jednotlivými žádostmi a následně vyzvala 
přítomné uchazeče o pozemky ke krátkému vyjádření k žádosti. 
Sdělila, že rada obce přípravu prodeje projednala a nedoporučila výběr žadatele obálkovou 
metodou. Stavbu je možno provést pouze na pozemku parc. č. 141, druhý pozemek je dle 
platného územního plánu mimo zastavitelné území. Navrhla způsob výběru uchazeče 
stanovením pořadníku. Žádné další návrhy nebyly. 
Hlasování: pro - /15,0,0/ 
Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo obce schvaluje způsob výběru zájemce o koupi pozemků parc. č. 141  a parc. 
č. 112/4 připsáním čísla pořadí výběru od 1 do 6. Na 1. místě skončí a bude vybrán zájemce 
s nejnižším součtem přidělených pořadí od zastupitelů. /15,0,0/ 
 
Následně byly zastupitelům rozdány hlasovací lístky. Po sečtení starostka přečetla pořadí 
žádostí dle nejnižšího součtu: 
1.   
       23  
2.     46  
3.      52  
4.     61  
5.  
     62  
6.      71  
 
Následně požádala zastupitele o hlasování prodeje pozemků vítězným uchazečům za cenu 
600,- Kč/m² + DPH. Žádné další návrhy nebyly.  Návrh kupní smlouvy -  příloha č. 7.   
Hlasování: pro - /15,0,0/ 
Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků parc. č. 141 o výměře 245 m² a parc. č. 112/4 
o výměře 233 m² za cenu 600,- Kč/m² + DPH  

 Zastupitelstvo souhlasí s vyhodnoceným pořadníkem 
zájemců. Pokud nebude smlouva s vybranými zájemci z jakéhokoliv důvodu podepsána, bude 
osloven další zájemce v pořadí z pořadníku. Zastupitelstvo dále souhlasí s podmínkami 
prodeje pozemků, jak jsou uvedeny v návrhu kupní smlouvy - příloha č. 7 a smlouvy 
o zřízení předkupního práva jako práva věcného. /15,0,0/ 
 
Bod č. 10. Prodej části pozemku (záměr č. 8/2019) 
Starostka uvedla, že se jedná o žádost o odkup části pozemku p. č. 29/1. Žádost podali manž. 

, kteří části uvedeného pozemku dlouhodobě užívají. Starostka 
sdělila, že pozemek se nachází mezi pozemky fary a Dřevěných a obec nemá s uvedenou částí 
pozemku žádný záměr. Následně navrhla hlasovat o prodeji části pozemku p.č. 29/1 za cenu 
200 Kč/m².  Žádné další návrhy nebyly.  Požádala o hlasování prodeje manž. . 
Hlasování: pro - /11,0,4/ 
zdrželi se – Bařina, Bešta, Vlašic, Výmolová 
Usnesení č. 8  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku parc. č. 29/1  

 za cenu 200,- Kč/m² + DPH. Výměra pozemku nepřesáhne 
50  m². Bude upřesněna ve smlouvě po zaměření pozemku a předložení geometrického plánu. 
Geometrický plán a poplatek za vklad do katastru nemovitostí hradí kupující. /11,0,4/ 
 
Následně požádala starostka o hlasování prodeje pozemku manželům . 
Hlasování: pro - /11,0,4/ 
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zdrželi se – Bařina, Bešta, Vlašic, Výmolová 
Usnesení č. 9  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku parc. č. 29/1  

 za cenu 200,- Kč/m² + DPH. Výměra pozemku nepřesáhne 50 m². Bude 
upřesněna ve smlouvě po zaměření pozemku a předložení geometrického plánu. Geometrický 
plán a poplatek za vklad do katastru nemovitostí hradí kupující. /11,0,4/ 
 
Bod č. 11. Dohody zastupitelů o provedení práce 
Starostka sdělila, že podle zákona o obcích, § 84 odst. 2 písm. p) je třeba vyslovit souhlas se 
vznikem pracovněprávního vztahu se zastupitelem obce. Jedná se o pana Michala Beštu, který 
vede Hudební kurz a pana Jaromíra Josefa, oba od září v roli učitele. Požádala zastupitele 
o hlasování. 
Hlasování: pro - /12,0,2/ - Marada hlasování nepřítomen 
Zdrželi se – Bešta, Josef 
Usnesení č. 10 
Zastupitelstvo obce vyslovuje souhlas s uzavřením dohody o provedení práce od 11. 9. 2019 
do 30. 6. 2020 s Mgr. Michalem Beštou a JUDr. Jaromírem Josefem jako vyučujícími 
v Hudebním kurzu Mikulčice podle § 84 odst. 2 písm p) zákona o obcích. /12,0,2/ 
 
Bod č. 12. Záměr č. 9/2019 
Starostka přítomné obeznámila s podanou žádostí o odkup pozemku p. č. 1597. Sdělila, že 
žádost podal pan ., který má pozemek dlouhodobě v pronájmu.  
Požádala o schválení záměru prodeje pozemku. 
Hlasování: pro - /10,5,0/  
proti – Bešta, Bařina, Dvořáček st., Marada, Výmolová 
Usnesení č. 11 
Zastupitelstvo obce souhlasí se zveřejněním záměru prodeje č. 9/2019 pozemku p. č. 1597 
zahrada o výměře 106 m² v k.ú. Mikulčice. /10,5,0/ 
 
Bod č. 13. Program rozvoje obce 
Starostka sdělila, že dokument Program rozvoje obce je základním plánovacím dokumentem 
obce. Byl zpracován DSO Region Podluží. Jde o hlavní nástroj řízení rozvoje obce. Program 
rozvoje obce formuluje představy o budoucnosti obce a navrhuje způsoby, jak těchto představ 
dosáhnout. Jsou v něm zakotveny rozvojové priority obce. Dokument obsahuje současné potřeby 
obce a výhledové náměty, kterými se obec postupně zabývá a řeší nebo bude řešit v budoucnosti.  
Požádala zastupitele o hlasování schválení Programu rozvoje obce. 
Hlasování: pro - /15,0,0/ 
Usnesení č. 12 
Zastupitelstvo obce schvaluje Program rozvoje obce Mikulčice na období 2020-2026. /15,0,0/ 
 
Bod č. 14. Různé a závěr 
Starostka přítomné seznámila se záměrem ÚZSVM na prodej pozemků. Zastupitele 
informovala, že až bude výběrové řízení vyhlášeno, bude se obec o koupi pozemků ucházet.  
 
Místostarosta informoval, že z důvodu čerpání dovolených se prodloužila doba dokončení  
projektu nového vrtu. Jakmile bude projekt dokončen, bude se žádat o vydání územního 
souhlasu a následně také žádat o dotaci. Pan Dvořáček podotkl, že doba pořízení projektu se 
mu zdá nepřiměřeně dlouhá. Již 16. 5. byla předložena studie proveditelnosti. Starostka 
uvedla, že v době čerpání dovolených s tím nic nenaděláme. Nasmlouvaní projektanti jsou 
odborníci v oboru a dokončení projektu nelze uspěchat. Toto potvrdil i pan Benada, upozornil 
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na důležitost správného výběru filtrů. Místostarosta uvedl, že do konce týdne by mohl být 
projekt dofinalizován. 
Starostka přítomné informovala o dotazníku, který připravil Region Podluží. Požádala 
o zapojení se do dotazníkového šetření. Následně informovala zastupitele o předání projektu 
parkoviště u hřbitova na stavební úřad. Doufala, že parkoviště se podaří zrealizovat do 
,,dušiček‘‘, ale je jasné že tento termín nebude reálný.  
 
Následovaly dotazy zastupitelů a občanů: 
- pan Dvořáček ml. se dotázal na stav hostince U Losíků. Starostka uvedla, že nájemní vztahy 
jsou v kompetenci rady obce. Rada obce vypověděla nájem z kuchyně a nyní také z prostoru 
kavárny tak, aby oba nájmy byly vypovězeny k 31. 12. 2019.  Bude vyhlášen nový záměr 
pronájmu restaurace včetně nově vybudovaného venkovního stánku. Možnost pronajmout si 
tyto prostory bude dána široké veřejnosti včetně současného nájemce. V prvních měsících 
roku 2020 je plánována přestavba kuchyně. 
 
- pan Dvořáček st. sdělil, že na pozemku při vjezdu do obce již byla navážka stavebního 
materiálu částečně odstraněna. Je rád a chtěl by, aby tento trend pokračoval. Starostka uvedla, 
že dle jejích informací byli majitelé pozemků vyzváni k nápravě odborem životního prostředí. 
 
- pan Bolfík se dotázal na stav nemovitosti č.p. 153. Místostarosta uvedl, že byl vydán 
exekuční příkaz na demolici objektu. Majitel se v řízení odvolal, a poté soud poslal opět 
statika na posouzení stavu objektu. V současné době je známo, že se majitel obrátil na 
ombucmana.  
 
- paní Látalová se dotázala na novostavbu, která vzniká v areálu u Cihelny. Starostka uvedla, 
že povolení staveb v obci je v kompetenci MěÚ Hodonín, obecný stavebný úřad. Obec dává 
pouze vyjádření ohledně vlastníka vodovodu a kanalizace popř. jako souseda. Dále starostka 
uvedla, že se byla dotázat na odboru rozvoje, jak je to s výškou sklepů. Sdělila, že máme 
stanovené přízemí a jedno podlaží. V tomto konkrétním případě je nula stanovená u hlavní 
silnice. Proto se od cihelny zdá být stavba obrovská. 
 
- pan Kotásek se dotázal, kdo zajistí občerstvení na plesy, pokud bude hostinec U Losíků 
uzavřen, případně kuchyň v rekonstrukci. Místostarosta uvedl, že si pořadatelé plesů 
sjednávají různé dodavatele občerstvení, které se podává v bufetu, v suterénu a někdy zde 
býval provozován i výčep piva a nealkoholických nápojů. 
 
- paní Bělohoubková měla následující dotazy: 
1. Jak vypadá reklamace povrchu atletického oválu? Místostarosta uvedl, že reklamace byla 
v březnu podána, čekalo se, zda se v letních měsících povrch nenarovná. Nyní budeme firmu 
urgovat. 
2. Z jakého důvodu obec přijala smlouvu o postoupení pohledávky. Místostarosta uvedl, že 
smlouva o pohledávce byla přijata aby se mohl do majetku a správy obce převzat celý nově 
vybudovaný vodovodní a kanalizační řad v lokalitě Padělíčky. Následně ekonomka obce, paní 
Láníčková osvětlila účtování pohledávek v obecním účetnictví.  
3. Podotkla, že odpověď starostky na dotaz ohledně žádosti o dotaci na vrt, na minulém 
zasedání, nekoresponduje s pořízeným zápisem. Starostka uvedla, že podáním žádosti je 
pověřená firma, tak jak stojí v zápise.  
4. Navrhla obnovit nápisy na popelnicích na hřbitově. Starostka odsouhlasila – dáno do úkolů. 

 
Starostka se dotázala na další dotazy z řad občanů i zastupitelů. Žádné nebyly. 
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Na závěr starostka poděkovala všem zastupitelům i občanům za účast a ukončila 
zastupitelstvo obce ve 21:05 hodin. 
 
 
 
 
Seznam příloh:        strana v zápise: 
1. prezenční listina         1 
2.  zveřejněný program ZO       1 
3. zpráva kontrolního výboru       2 
4. zpráva finančního výboru       2 
5. plnění rozpočtu za období 01-08/2019      2 
6. rozpočtové opatření  č. 8/2019      3 
7. návrh kupní smlouvy na pozemky p.č.141 a 112/4    4 
 
 
Mikulčice   16.09.2019 
 
 
Marta Otáhalová 
starostka obce      …………………………………. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
Ing. Milan Kurka     …………………………………. 
  
 
Ing. Petr Marada     …………………………………. 
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VÝSLEDKY PROJEDNÁVÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí: 
1. zprávu kontrolního výboru 
2. zprávu finančního výboru 
3. plnění rozpočtu za období 01 - 08 2019 
4. rozpočtové opatření č. 7/2019 

 
 
Zastupitelstvo dává do úkolů: 
1. obnovit nápisy na popelnicích na hřbitově  

 
 

USNESENÍ 
 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Mikulčice konaného 10.09.2019 
 
Zastupitelstvo:                                          hlasování:/pro,proti,zdržel se/ 
1. schvaluje Milana Kurku a Petra Maradu za ověřovatele dnešního zápisu. /13,0,2/ 
2. schvaluje program dnešního zasedání. /15,0,0/  
3. schvaluje finanční dar 100.000,- Kč Římskokatolické farnosti Mikulčice,  
            IČ 65744179. /15,0,0/  
4. schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2019 na straně výdajů ve výši 100.000,- Kč 

a financování ve výši 100.000,- Kč. /15,0,0/ 
5. schvaluje nákup pozemků p.č. 1772/6, 1894/9 a 1894/20 v k.ú. Mikulčice za obvyklou 
            cenu 239.400,- Kč a pověřuje starostku jednat o snížení nákladů spojených 
            s prodejem. /15,0,0/ 
6. schvaluje způsob výběru zájemce o koupi pozemků parc. č. 141  a parc. č. 112/4 
            připsáním čísla pořadí výběru od 1 do 6. Na 1. místě skončí a bude vybrán zájemce 
            s nejnižším součtem přidělených pořadí od zastupitelů. /15,0,0/ 
7. schvaluje prodej pozemků parc. č. 141 o výměře 245 m² a parc. č. 112/4 o výměře  
            233 m² za cenu 600,- Kč/m² + DPH  
            a  Zastupitelstvo souhlasí s vyhodnoceným 
            pořadníkem zájemců. Pokud nebude smlouva s vybranými zájemci z jakéhokoliv 
            důvodu podepsána, bude osloven další zájemce v pořadí z pořadníku. Zastupitelstvo  
            dále souhlasí s podmínkami prodeje pozemků, jak jsou uvedeny v návrhu kupní 
            smlouvy - příloha č. 7 a smlouvy o zřízení předkupního práva jako práva věcného. 
            /15,0,0/ 
8. schvaluje prodej části pozemku parc. č. 29/1  
             za cenu 200,- Kč/m² + DPH. Výměra pozemku nepřesáhne 50  m². Bude 
            upřesněna ve smlouvě po zaměření pozemku a předložení geometrického plánu.  
            Geometrický plán a poplatek za vklad do katastru nemovitostí hradí kupující. /11,0,4/ 
9. schvaluje prodej části pozemku parc. č. 29/1  
             za cenu 200,- Kč/m² + DPH. Výměra pozemku nepřesáhne 50 m². Bude 
            upřesněna ve smlouvě po zaměření pozemku a předložení geometrického plánu. 
            Geometrický plán a poplatek za vklad do katastru nemovitostí hradí kupující. /11,0,4/ 
10. vyslovuje souhlas s uzavřením dohody o provedení práce od 11. 9. 2019  

do 30. 6. 2020 s Mgr. Michalem Beštou a JUDr. Jaromírem Josefem jako vyučujícími 
v Hudebním kurzu Mikulčice podle § 84 odst. 2 písm p) zákona o obcích. /12,0,2/ 
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11. souhlasí se zveřejněním záměru prodeje č. 9/2019 pozemku p. č. 1597 zahrada 
o výměře 106 m² v k.ú. Mikulčice. /10,5,0/ 

12. schvaluje Program rozvoje obce Mikulčice na období 2020-2026. /15,0,0/ 
 
 
  
 
Marta Otáhalová 
starostka obce      …………………………………. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Ing. Milan Kurka     …………………………………. 
  
 
Ing. Petr Marada     …………………………………. 

 
 


